
Zápis z 3. zasedání
ZASTUPITELSTVA OBCE MUKAŘOV

konaného dne 13.12.2022 od 19.00 hod.
v zasedací místnosti OÚ Mukařov

Přítomni: P. Březina, Ing. Bouzek, PhDr. K. Čadilová (online), Ing. P. Doležel, Ing. Z. Hroch,
Mgr. O. Jakob, Bc. J. Kadeřábek, T. Kouba, Ing. P. Kvasnička (online), PaedDr. J. Novotná,
M. Podroužek, F. Polesný  (online), R. Semanský, Ing. H. Zákoucká, Ing. P. Zima

Omluveni: - - -

Veřejnost: viz. prezenční listina

Zapisovatel:  R. Semanský                                          Ověřovatelé: O. Bouzek, T. Kouba

     Zasedání zastupitelstva zahájil starosta obce Rudolf Semanský v 1905 hod.  Přivítal zastupitele
i  hosty  z  řad  veřejnosti  a  konstatoval,  že  v  zasedací  místnosti  je  přítomno 12  členů
zastupitelstva a 3 zastupitelé  jsou připojeni online.  Zastupitelstvo je tak usnášeníschopné. 
S  ohledem  na  přítomnost  některých  zastupitelů  prostřednictvím  online  připojení  upřesnil
způsob hlasování o návrzích usnesení a dotázal se, zda jsou připomínky k zápisu z 2. zasedání
zastupitelstva. Nikdo ze zastupitelů nevznesl připomínky k zápisu č. 2 a lze jej proto považovat
za schválený.

Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele  
p. Semanský navrhl, že se ujme funkce zapisovatele a jako ověřovatele zápisu navrhl zastupitele Ing. O.
Bouzka a p. T. Koubu. Jiný návrh nebyl předložen.

Návrh  usnesení:  Zastupitelstvo  obce  schvaluje  zapisovatele  zasedání  R.  Semanského,  ověřovateli  O.
Bouzka a  T. Koubu..

Hlasování: pro 15 Bouzek, Březina, Čadilová, Doležel, Hroch, Jakob, Kadeřábek, Kouba,
Kvasnička, Novotná, Podroužek, Polesný, Semanský, Zákoucká, Zima

      proti 0
      zdržel se 0

Usnesení 1/3/2022 bylo přijato.

Schválení programu ustavujícího zasedání zastupitelstva  
p. Semanský předložil ke schválení program 3. zasedání a upozornil na doplněný bod č. 7 Dodatek na
přípolož vodovodu, který byl navržen až po zveřejnění programu na úřední desce. Dále požádal, aby v rámci
schvalování programu byl bod č. 14 - Studie nové tělocvičny základní školy, projednání s autory studie zařazen
na začátek zasedání z důvodu přítomnosti autorů studie.

Návrh usnesení: Zastuptitelstvo obce Mukařov schvaluje program 3. zasedání doplněný o bod 7. Dodatek
na přípolož vodovodu a souhlasí s předřazením bodu 14. na začátek zasedání.

Hlasování: pro 15 Bouzek, Březina, Čadilová, Doležel, Hroch, Jakob, Kadeřábek, Kouba,
Kvasnička, Novotná, Podroužek, Polesný, Semanský, Zákoucká, Zima

      proti 0
      zdržel se 0

Usnesení 2/3/2022 bylo přijato.
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Program 3 zasedání:  

1. Schválení ověřovatelů a zapisovatele

2. Schválení programu zasedání

3. Kontrola úkolů a usnesení z předešlých zasedání

4. Opatření obecné povahy, schválení Změny č. 2 Územního plánu obce

5. Provedení inventarizace majetku obce za rok 2022

6. Čerpání Fondu rozvoje obce k profinancování oprav a obnovy vodohospodářských majetků 
za rok 2022

7.   Dodatek číslo 1 ke Smlouvě o dílo na přípolož vodovodu

8.   Ceny vodného a stočného pro rok 2023

9.  Informace o přípravě rozpočtu roku 2023

10. Přijetí usnesení o rozpočtovém provizoriu na leden 2023

11. Uzavření dodatku č. 1 smlouvy o pachtu a provozování vodohospodářského majetku

12. Vytvoření sdíleného kalendáře pro plánování termínů jednání obecních orgánů

13. Participativní projekty obce

14. Studie nové tělocvičny základní školy, projednání s autory studie

15. Sportovní hala ZŠ Mukařov

16. Zřízení Fondu rozvoje nadání dětí a mládeže

17. Podání žádosti o dotaci na multifunkční míčové hřiště na p.č. 405/1, dotační titul Nadace ČEZ
v rámci dotačního titulu Oranžové hřiště.

18. Cenová nabídka svozu odpadu pro rok 2023 M. Pedersen

19. Náplň práce Školského výboru 

20. Vzdání se funkční odměny zastupitele a č  lena výboru pro roky 2022 a 2023
ve prospěch daru pro dobrovolné hasiče na modernizaci/obnovou vybavení.

21. Termín konání oslav k 130. výročí mukařovského kostela

22. Schválení darovací smlouvy – pozemek parc. č. 725/317 k.ú. Mukařov u Říčan

23. Schválení nového člena  zásahové jednotky JPO V Žernovka

24. Informace o rozdělení kompentecí v radě obce

25. Seznámení s chodem obecního úřadu

26. Návrh energetických úspor obce

14. Studie nové tělocvičny základní školy, projednání s autory studie

p. Semanský představil přítomné autory studie sportovní haly a školní jídelny, Ing. Legnera a Ing. Gornera a
předal jim slovo.

Autoři studie podrobně představili zastupitelům studii uvedeného objektu formou videoprezentace doplněné
výkladem a popisem detailů, včetně odůvodnění některých kroků nebo řešení.

Po prezentaci následovala krátká diskuse a oficiální předání studie obci. Bylo dohodnuto, že do studie budou
zapracovány ještě poslední připomínky, aby studie mohla být kompletně předána.

p. Semanský poděkoval autorům studie za výklad a detailní seznámení s tímto dílem.
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3. Kontrola úkolů a usnesení z předešlých zasedání
12/2/2022 - Stav komunikace na Dolách, Srbín
p. Semanský  krátce shrnul jednání, které v této věci proběhlo s občany přímo na místě, a informoval, že na
kontrolním dnu stavby bylo zdůrazněno, že ulici Na Dolách je nutno věnovat zvýšenou pozornost. Současně
sdělil,  že písemnou stížnost ohledně stavu komunikace ze strany jednoho z občanů zaslal jak stavební
firmě, tak i stavebnímu dozoru.  Stavební dozor zaslal odpověď, se kterou byli zastupitelé seznámei.
p.  Poruba,  obyvatel  přilehlé  ulice sdělil,  že  je  autorem  stížnosti  a  odpověď  stavebního  dozoru  jej
neuspokojila. Ani stav komunikace nadále nepokládá za  uspokojivý. Trvá na tom, aby bod byl trvale veden
na jednání zastupitelstva, a v případě, že v této věci bude svoláno nějaké jednání, žádá o přizvání.
p. Semanský  uvedl, že tento bod v programu zůstane.zachován, po návratu stavební firmy po vánočních
svátcích bude svolána v této věci schůzka, ke které bude přizván i p. Poruba.

4. Opatření obecné povahy, schválení Změny č. 2 Územního plánu obce

p. Semanský informoval zastupitele, že Odbor územního plánován, jako pořizoval, již zaslal podklady a
návrh usnesení pro schválení změny č. 2 Územního plánu obce Mukařov. Následně zastupitele stručně
seznámil se změnami, ke kterým došlo oproti Změně č. 1 a vyzval k dotazům nebo připomínkám.

Ing. Hroch se dotázal na komunikaci mezi ul. U Požáru, prodejnou LIDL a čistítnou odpadních vod, která
původně ústila na ul.  Kutnohorská.,  dále na pokračování ul. U Požáru podél rozvojové zástavby BI 21,
Srbín a na ochranné pásmo podél silnice I. třídy  Pražská/Kutnohorská.

p. Semanský odpověděl, že propojovací komunikace bude nově ústit na parkoviště prodejny LIDL, odkud
bude dále možné napojit se na ul. Kutnohorská. Toto řešení je ošetřeno i smluvně se spol. LIDL. 

Propojení  ul.  U  Požáru  bude  řešeno  až  s  výstavbou  v  lokalitě  BI  21,  kdy  vybudování  komunikace  a
propojení s již hotovými úseky bude povinností investorů/stavebníků v této lokalitě.

Ochranné pásmo podél  silnice I.  tř.  není  již  od původní verze územního plánu vyznačeno, neboť proti
tomuto řešení  se zvedla vlna dporu mezi majiteli  nemovitostí  odél silnice,  z důvodu omezení možnosti
výstavby a přístaveb.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Mukařov, příslušné podle § 6 odst. 5 písm. c) zákona č.183/2006
Sb., o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon), ve znění pozdějších předpisů, (dále jen
„stavební  zákon“)  v  souladu  s  ust.  §  54  odst.  2  stavebního  zákona,  za  použití  ust.  §  43  odst.  4
stavebního  zákona,  ust.  §  13  a  přílohy  č.  7  vyhlášky  č.  500/2006  Sb.,  o  územně  analytických
podkladech, územně plánovací dokumentaci a způsobu evidence územně plánovací činnosti, ve znění
pozdějších předpisů, za použití § 171 a následujících zákona č.500/2004 Sb., správní řád, ve znění
pozdějších předpisů, v souladu s § 35 odst. 2 a § 84 odst. 2 
písm. y) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů  vydává Změnu č.
2 územního plánu Mukařov schváleného příslušnými usneseními Zastupitelstva obce Mukařovze dne 13.
12. 2022, který obsahuje textovou, grafickou část a jejich odůvodnění. 

Hlasování: pro 15 Bouzek, Březina, Čadilová, Doležel, Hroch, Jakob, Kadeřábek, Kouba,
Kvasnička, Novotná, Podroužek, Polesný, Semanský, Zákoucká, Zima

      proti  0
      zdržel se 0

Usnesení 3/3/2022 bylo přijato.

5. Provedení inventarizace majetku obce za rok 2022
Ing. Zima informoval zastupitele, že každoročně je nutno provádět inventury majetku obce. Za tímto účelem
byly navrženy inventarizační komise, pro jednotlivé oblasti dle seznamu.
p. Semanský se dotázal, zda někdo ze zastupitelů nesouhlasí s návrhem složení inventarizačních komisí.
Nikdo nevznesl námitku ke složení komisí.
Ing.  Zima následně provedl  proškolení  inventarizačních  komisí  a  seznámil  zastupitele  se  Směrnicí  pro
inventaruizaci
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Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje plán inventru na rok 2022 včetně složení
jednotlivých inventarizačních komisí.

Hlasování: pro 15 Bouzek, Březina, Čadilová, Doležel, Hroch, Jakob, Kadeřábek, Kouba,
Kvasnička, Novotná, Podroužek, Polesný, Semanský, Zákoucká, Zima

      proti 0
      zdržel se 0

Usnesení 4/3/2022 bylo přijato.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Mukařov pověřuje dle plánu inventur jednotlivé zastupitele k
provedení inventarizačních prací ke zjištění stavu majetku obce Mukařov k  31.12.2022.

Hlasování: pro 15 Bouzek, Březina, Čadilová, Doležel, Hroch, Jakob, Kadeřábek, Kouba,
Kvasnička, Novotná, Podroužek, Polesný, Semanský, Zákoucká, Zima

      proti 0
      zdržel se 0

Usnesení 5/3/2022 bylo přijato.  

6.  Čerpání Fondu rozvoje obce k profinancování oprav a obnovy vodohospodářských 
majetků za rok 2022

Ing. Zima informoval,  že během roku byly vynaloženy prostředky ve výši 1.069.000,-  Kč z rozpočtu obce na
opravy a obnovu vodohospodářského majetku obce. Obec povinně ukládá část prostředků z ceny vodného a
stočného do rozpočtu obce právě na budoucí opravy nebo obnovu. V rozpočtu je právě pro tento účel zřízen
Fond obnovy vodohospodářského majetku.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje čerpání Fondu obnovy a rozvoje obce Mukařov
ze složky financování obnovy vodovodů a kanalizací ve výši 1.069.063,- Kč na profinancování oprav a
obnovujících oprav provedených v roce 2022 na vodohospodářském majetku obce Mukařov.

Hlasování: pro 15 Bouzek, Březina, Čadilová, Doležel, Hroch, Jakob, Kadeřábek, Kouba,
Kvasnička, Novotná, Podroužek, Polesný, Semanský, Zákoucká, Zima

      proti 0
      zdržel se 0

Usnesení 6/3/2022 bylo přijato.  

7.  Dodatek číslo 1  ke Smlouvě o dílo na přípolož vodovodu

Ing. Zima: smlouva o dílo byla uzavřena v minulém roce, práce již byly provedeny, dodatek řeší upřesnění
ceny za dílo, kdy oproti původní smlouvě je cena přibl. o 416.000,- Kč nižší. Úprava ceny bude řešena
dodatekem smlouvy.

Návrh  usnesení: Zastupitelstvo  obce  Mukařov  schvaluje  dodatek  č.  1.  Smlouvy o  dílo  na  přípolož
vodovodu s úpravou ceny díla z původních 3.936.292,53 Kč bez DPH na 3.519.933,44 Kč bez DPH.

Hlasování: pro 15 Bouzek, Březina, Čadilová, Doležel, Hroch, Jakob, Kadeřábek, Kouba,
Kvasnička, Novotná, Podroužek, Polesný, Semanský, Zákoucká, Zima

      proti 0
      zdržel se 0

Usnesení 7/3/2022 bylo přijato.  
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8.  Ceny vodného a stočného pro rok 2022

Ing. Zima předložil  návrh vodného a stočného na rok 2023, upřesnil,  že se jedná o návrh zpracovaný
provozovatelem, ve kterém jsou zohledněny všechny vstupy a náklady související se zajištěním dodávek
pitné vody a odváděním odpadních vod v obci. Stručně okomentoval jednotlivé položky těchto nákladů.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje ceny vodného a stočného pro rok 2023 ve
výši 55,64 Kč/m3 bez DPH pro vodné (61,20 Kč/m3 s DPH) a 50,60 Kč/m3 bez DPH pro stočné (55,67
Kč/m3 s DPH).

Hlasování: pro 15 Bouzek, Březina, Čadilová, Doležel, Hroch, Jakob, Kadeřábek, Kouba,
Kvasnička, Novotná, Podroužek, Polesný, Semanský, Zákoucká, Zima

      proti 0
      zdržel se 0  

Usnesení 8/3/2022 bylo přijato.  

9. Informace o přípravě rozpočtu roku 2023

Ing.  Doležel  seznámil  zastupitele  s  činností  Finančního výboru  při  přípravě rozpočtu obce na rok  2023,
okomentoval nejdůležitější položky rozpočtu na příjmové a výdajové stránce a informoval, že návrh rozpočtu
bude v této podobě zveřejněn na úřední desce. 

Schvalování  rozpočtu proběhne v druhé polovině ledna 2023, pro měsíc leden bude obec hospodařit  dle
rozpočtového provizoria, viz. další bod. 

10. Přijetí usnesení o schválení rozpočtového provizoria na leden 2023

Ing. Doležel navázal na předchozí bod a doplnil, že rozpočotvé provizorium pro první měsíc následujícího roku
obec schvaluje právě z důvodu, že rozpočet na následující rok je schvalován až během ledna. Rozpočtové
provizorium umožní běžné hospodaření obce do doby schválení rozpočtu.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Mukařov bere na vědomí výhled plnění rozpočtu obce do konce
roku 2022 a schvaluje rozpočtové provizorium na leden 2023, a to ve výši 1/12 skutečných výdajů roku
2022, včetně příspěvků základní a mateřské škole ve výši 200.000,- Kč (mateřská škola), 500.000,- Kč
(základní škola). Rozpočtové provizorium se nevztahuje na rozpracované investiční akce.

Hlasování: pro 15 Bouzek, Březina, Čadilová, Doležel, Hroch, Jakob, Kadeřábek, Kouba,
Kvasnička, Novotná, Podroužek, Polesný, Semanský, Zákoucká, Zima

      proti 0
      zdržel se 0

Usnesení 9/3/2022 bylo přijato.  

11. Uzavření dodatku č. 1 smlouvy o pachtu a provozování vodohospodářského majetku

Ing. Zima upřesnil, že dodatek se uzavírá zejména z důvodu rozšíření sítě vodovodu a kanalizace o další
řady,  tedy ul.  Do Vrchu,  na Kopci,  Nad Rafandou a Na Dolách,  v  Srbíně,  které byly  obci  předány do
majetku. Pro zajištění provozu i na těchto řadech se uzavéírá příslušný dodatek.

Návrh usnesení:  Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje uzavření dodatku č. 1 smlouvy o pachtu a
provozování vodohospodářského majetku se společností I.T.V. CZ s.r.o na ulice  Do Vrchu, na Kopci,
Nad Rafandou a Na Dolách, vše Srbín.

Hlasování: pro 15 Bouzek, Březina, Čadilová, Doležel, Hroch, Jakob, Kadeřábek, Kouba,
Kvasnička, Novotná, Podroužek, Polesný, Semanský, Zákoucká, Zima
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      proti 0
      zdržel se 0

Usnesení 10/3/2022 bylo přijato.  

12. Vytvoření sdíleného kalendáře pro plánování termínů jednání obecních orgánů

p. Kouba  předložil návrh Kontrolního výboru na vytvoření elektronického sdíleného kalendáře pro zastupitele a
členy  výborů,  do  kterého  by  byly  zapisovány  termíny  konání  výborůy  a  dalších  jednání  pro  vzájemnou
infromovanost. Tento úkol by si vzala na starost Komise 
Zastupitelstvo souhlasí s návrhem.

13. Participativní projekty obce

Ing. Bouzek uvedl, že záměr, který zvítězil v rámci návrhů participativních projektů, tedy sportovní hřiště pod
hrází rybníka Mukařov, podpořilo pouze 45 občanů tj. necelé 2 % všech občanů obce. Dává tedy ke zvážení,
zda při takto malém hlasujících pokračovat v přípravě dalších participativních projektů v následujícím období. 

Ing.  Zákoucká reagovala,  že  záměr  zřídit  participativní  projekty  projekt  prošel  jednáním  zastupitelstva,
konkrétní návrhy byly rovněž zveřejněny a právě veřejnost měla možnost se k nim vyjádřit. Vítezný projekt byl
následně řádně schválen Radou obce a bylo doporučeno jej kombinovat/sloučit s dalším projektem, který získal
podporu a to návrh žáků základní školy. Proto by bylo nešťastné teď projekt rušit.

PhD. Čadilová: participativní projekty jsou součástí komunitního života a v naší obci se jedná již o druhý ročník
této výzvy. Bylo by škoda nepodpořit zájem lidí zapojit se do veřejného života. Současné řešení projektu Pod
hrází navíc zohledňuje připomínky sousedů, kteří s původním záměrem nesouhlasili z obav o narušení klidu v
této části obce.

Také další zastupitelé vyjádřili podporu tomuto projektu.

p Semanský doplnil, že participativní projekty mají za cíl mimojiné zapojovat veřejnost do spolurozhodování a
právě  na  podobných  případech  si  občané  mohou  vyzkoušet,  jak  nesnadné  je  někdy  záměr  prosadit  a
realizovat.  Hrozí  také  nebezpečí,  že  v  případě  zrušení  projektu  odradíme  aktivní  občany  od  účasti  na
budoucích projektech.

Návrh  usnesení: Zastupitelstvo  obce  souhlasí  se  zrušenímuvedeného  projektu  „Hřiště  pod  hrází“  a
vrácení již přidělených finančních prostředků do rozpočtu obce.

Hlasování: pro 0
      proti 15 Bouzek, Březina, Čadilová, Doležel, Hroch, Jakob, Kadeřábek, Kouba,

Kvasnička, Novotná, Podroužek, Polesný, Semanský, Zákoucká, Zima
      zdržel se 0

Usnesení nebylo přijato.  

15. Sportovní hala ZŠ Mukařov

Ing. Bouzek shrnul průběh prací na studii školní sportovní haly, která byla prezetntována na začátku zasedání.
Připomněl, že vzhled objektu i zadání a řešení jeho využití se několikrát měnilo, zdržovalo se a nebyly dodrženy
termíny odevzdání studie. Již v průběhu prací narůstaly další výdaje, spojené s návrhem gastroprovozu nebo z
důvodu nedostatečně vyřešené akustiky. Vlastní řešení je spíše výsledkem práce pracovní skupiny, než pánů
projektantů a z toho důvodu je diskutabilní např. otázka autorských práv.

Doporuči  proto  spolupráci  s  dvojicí  architektů  Gorner,  Legner  ukončit  a  to  včetně  vypořádání  závazků
plynoucích  ze  smlouvy  o  dílo,  zejména  autorských  práv,  ale  zohlednit  také  nedodání  výsledku  práce  v
dohodnutém termínu.

PhD. Čadilová: namítla, že pracovní skupina vznikla právě proto, aby navrhovala řešení,  které pak autoři
zapracovávali do stuide. To, že se několikrát měnilo zadání, není chybou architektů, ale nejednotnosti názorů
na řešení vnitřního uspořádání a využití objektu.

Zápis č. 1 6/9 



V následné diskusi zastupitelů bylo dohodnuto,  že se zastupitelé sejdou na pracovním setkání,  kde bude
dohodnut další postup. 

Bod bude odložen na příští zasedání zastupitelstva.

16.  Zřízení Fondu rozvoje nadání dětí a mládeže

PhDr. Čadilová uvedla, že zřízení tohoto fondu si bere za cíl podporovat rozvoj nadaných dětí a mládeže
trvale přihlášených v obci. Z fondu by bylo hrazeno např. pořízení speciálních pomůcek, úhrada cestovních
nákladů a pdoobné akce.   Podnět k podpoře vytipovaných dětí  nemusí podávat  jen rodiče,  ale např.  i
učitelé. Prvotní posouzení vhodnosti podpory by projednal Školský výbor, následně by bod byl postoupen
radě obce nebo zastupitelstvu.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje zřízení Fondu rozvoje nadání dětí a mládeže a
ukládá Finančnímu výboru vytvořit v návhu rozpočtu obce příslušnou kapitolu.

Hlasování: pro 15 Bouzek, Březina, Čadilová, Doležel, Hroch, Jakob, Kadeřábek, Kouba,
Kvasnička, Novotná, Podroužek, Polesný, Semanský, Zákoucká, Zima

      proti 0
      zdržel se 0

Usnesení 11/3/2022 bylo přijato.

17.  Podání žádosti o dotaci na multifunkční míčové hřiště na p.č. 405/1, dotační titul 
Nadace ČEZ v rámci dotačního titulu Oranžové hřiště.

Ing. Zákoucká připomněla, že v minulém roce připravila projektovou dokumentaci na multifunkční hřiště v
Srbíně, který byl podán spolu s žádostí o dotaci na MMR ČR. Protože se nepodařilo dotaci získat, bylo
následně požádáno na Nadaci ČEZu, titul Oranžová hřiště. Bohužel ani zde nebyla obec úspěšná.

Protože výzva nadace ČEZ stále běží, navrhla opětovně se o získání dotace pokusit a příslušnou částku ke
spolufinancování schválit do rozpočtu obce.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo  obce  Mukařov  souhlasí  s  podáním žádosti  o  dotaci  na  multifunkční
míčové hřiště v Srbíně, p.č. 405/1,  v rámci dotačního titulu Oranžové hřiště, z  Nadace ČEZ.

Hlasování: pro 15 Bouzek, Březina, Čadilová, Doležel, Hroch, Jakob, Kadeřábek, Kouba,
Kvasnička, Novotná, Podroužek, Polesný, Semanský, Zákoucká, Zima

      proti 0
      zdržel se 0

Usnesení 12/3/2022 bylo přijato.

18.  Cenová nabídka svozu odpadu pro rok 2023 M. Pedersen

p. Semanský předložil zastupitelům cenovou nabídku svozu odpadu pro rok 2023. Pro porovnání přiložil i
cenovou nabídku pro rok 2022 a konstatoval,  že došlo k navýšení  průměrně o 20%. S touto cenovou
nabídkou již seznámil Finanční výbor a Radu obce. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje cenovou nabídku svozové společnosti Marius Pedersen
na rok 2023.

Hlasování: pro 15 Bouzek, Březina, Čadilová, Doležel, Hroch, Jakob, Kadeřábek, Kouba,
Kvasnička, Novotná, Podroužek, Polesný, Semanský, Zákoucká, Zima

      proti 0
      zdržel se 0

Usnesení 13/3/2022 bylo přijato.
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19.  Náplň práce Školského výboru

PhDr. Čadilová jako předsedkyně Školského výboru předložila zastupitelstvu ke schválení návrh práce ŠV
na další období, tak jak byl projednán na jednání výboru. Upřesnila oblast činností, kterými by se Školská
rada zabývala, mimojiné i testováním klimatu na půdě školy.

Ing. Doležel zdůraznil, že Rada obce  jako zřizovatel školy, rovněž využije možnost, zadat si vlastní šetření 

a testování klimatu ve škole.

PaedDr. Novotná se dotázala, kdy byl návrh činnosti na Školském výboru projednán, resp. schválen. Není
si vědoma, že by se tento bod konkrétně schvaloval a neobdržela informaci ani e-mailem.

p. Semanský se dotázal, zda tedy plán práce výboru byl schválen.

Ing. Doležel navrhl, aby bod byl řádně projednána na Školském výboru a předložen na příštím zasedání.

20.  Vzdání se funkční odměny zastupitele a člena výboru pro roky 2022 a 2023
ve prospěch daru pro dobrovolné hasiče na modernizaci/obnovou vybavení.

Ing. Bouzek sdělil, že se má v úmyslu vzdát se funkční odměni za výkon funkce zastupitele, ve prospěch
dobrovolných hasičů Mukařova a Žernovky. Tímto sé rozhodnutí oznámil zastupitelům.

Ing. Zima upozornil, že touto fomou to nelze udělat, neboť to zákon neumožňuje. Jediný způsob, jak lze
částku poskytnout, je nejdříve funkční odměnu přijmout a následně ji např. hasičům odeslat nebo předat.

21.  Termín konání oslav k 130. výročí mukařovského kostela

p.  Semanský informoval  zastupitele  o chystaných přípravách oslav 130.  výročí  mukařovského kostela,
které  vychází  na  13.  srpna 2023.  Protože i  obce se na  oslavách tohoto výročí  chce podílet,  a  v  této
souvislosti se připravuje také kniha o hostorii kostela, která má být hotova v červenci, požádal zastupitele o
stanovení termínu, případně potvrzení právě 13. srpna, což shodou okolnistí vychází na neděli.

Ing. Zima upozornil, že termín oslav by si měl především stanovit vlastník kostela.

P.  Semanský  upřesnil,  že  mluvil  s  p.  Farářem  Konstatntinem,  a  ten  upřednostňuje  červnové,  max.
Červencové datum oslav, zejména s ohledem na přítomnost nejvyšších církevních hodnostářů.

Mgr. Jakob navrhl, že možnosti termínu oslav projedná a sdělí výsledek co nejdříve.

22.  Schválení darovací smlouvy – pozemek parc. č. 725/317 k.ú. Mukařov u Říčan

p. Semanský informoval zastupitele o nabídce vlastníků pozemku č. 725/13 k.ú. Mukařov, v ul. Na Ladech
darovat tent pozemek obci. V současnosti jsou řešena věcná břemmena, pokud zastupitelstvo souhlasí, je
nutno schválit darovací smlouvu.

Návrh usnesení: ZO Mukařov souhlasí s uzavřením darovací smlouvy s paní I. Dlouhou, na pozemek p.č.
725/317 k. ú. Mukařov u Říčan. 

Hlasování: pro 15 Bouzek, Březina, Čadilová, Doležel, Hroch, Jakob, Kadeřábek, Kouba,
Kvasnička, Novotná, Podroužek, Polesný, Semanský, Zákoucká, Zima

      proti 0
      zdržel se 0

Usnesení 14/3/2022 bylo přijato.

23.  Schválení nového člena  zásahové jednotky JPO V Žernovka  

p. Semanský sdělil, že z důvodu stěhování končí v zásahové jednotce JSDHO 5 Žernovka pan M. Uzel.
Naopak o činnost v jednotce má zájem p. D. Vycpálek, který byl starostou sboru p. Průžkem doporučen ke
schválení.
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Návrh usnesení:  Zastupitelstvo obce ukončuje  dohodu o  členství  v  jednotce JSDHO Žernovka s p.
Martinem Uzlem z důvodu stěhování a uzavírá dohodu o členství v jednotce JSDHO Žernovka s novým
členem p. Davidem Vycpálkem.

Hlasování: pro 15 Bouzek, Březina, Čadilová, Doležel, Hroch, Jakob, Kadeřábek, Kouba,
Kvasnička, Novotná, Podroužek, Polesný, Semanský, Zákoucká, Zima

      proti 0
      zdržel se 0

Usnesení 15/3/2022 bylo přijato.

24.  Informace o rozdělení kompentecí v Radě obce Mukařov

Ing, Kvasnička zaslal písemný dotaz na rozdělení kompetencí v Radě obce Mukařov. 

p. Semanský sdělil, že současná Rada obce nemá přesně stanovené kompetence, a rozhoduje jako celek.
Oblasti, kterými se zabývají jednotliví radní vyplývají spíše z jejich odbornosti, případně výborů,kterými jsou
členy nebo předsedy. Nedomnívá se, že je v obci naží velikosti nutno přidělit každému radnímu jeho oblast.

25.  Seznámení s chodem obecního úřadu  

Ing. Kvasnička se dále dotázal na složení a náplně práce zaměstnanců úřadu.

p. Semanský v této souvislosti zaslal všem zastupitelům přehled zaměstnanců úřadu včetně podrobného
popisu náplně práce. Uvedl, na podnět Ing. Kvasničky, že pro lepší informovanost považuje za dobrý nápad
na stránkách obce zveřejnit seznam referentů a oblasti, které mají v kompetenci.

26.  Návrh energetických úspor obce  

Ing. Hroch se dotázal,  zda obec řeší otázku vysokých cen energií  a má plán, jak případně spotřebu v
jednotlivých objektech snížit.

p. Semanský odpověděl, že obec tyto věci řeší aktivně již několik měsíců, přestože má uzavřeny smlouvy s
fixací cen energií do konce roku 2023. Několik měsíců jedná o možnosti osadit některé budovy fotovoltaikou
a bude se v této souvislosti snažit i o získání dotací. Co se týče veřejného osvětlení, dochází průběžně k
výměně méně úsporných svítiel za modernější, s LED technologií.

_____________________________________________________________________________________

Zasedání bylo ukončeno v 2345 hod.

Ověřovatelé:      Ing. O. Bouzek  ........................                                       
                                                                                                                           ................................... 
                                                                                                                              Rudolf Semanský
                                                                                                                                   starosta obce
                                T. Kouba  …........................   
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